


项目简介：

我们设计了一个模块使用 DS90UB926和 DS90UB925,用来作为中继模式使用，用来增加

一路视频输出。安装到原本的导航主机（使用 DS90UB921）和触摸显示模组（使用

DS90UB924）之间。

问题点：

我们将 926和 925的 i2c寄存器都设置为 pass_all，在屏幕那端的 i2c能测到波形，且两

路图像输出显示正常，但是触摸无法使用，我们把中断打开，发现主板上的中断脚电平一直

被拉低。

1# DS90UB925 ID 0x28
2#DS90UB925 ID 0x26
DS90UB926 ID 0x66

Project introduction:

We designed a module using ds90ub926 and ds90ub925, which is used as repeater mode
to increase one channel video output. It is installed between the original navigation host
(using ds90ub921) and the touch display module (using ds90ub924).

Problem points:

We set the I2C register of 926 and 925 to pass_ All, the I2C at the other end of the screen
can detect the waveform, and the two-way image output display is normal, but the touch
can't be used. We turn on the interrupt and find that the level of the interrupt pin on our
board has been always pulled down.
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